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 :שתתפוה

 ראש העיר  - מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -   עו"ד מימון טולדנו

 חבר -   מר אריה מייזלס

 חבר -   נחום מר אריה

 חבר -   מר עופר ברבי

 חבר - מר רואי דוד

 חברה -   גב' הילה רובין שלם

 חבר -   מר ניר יעקובי

 חבר -   מר עופר מועלם

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר - מר אלי ניר

 חבר  -  מר אלקנה ויסנשטרן

 חברה -   גב' עטרה ברגר

 חבר -   מר ציון אסולין

 חברה -   גב' רחל אסרף

 סגל:
 מנכ"ל העיריה  - מר בני חזן

 יועצת משפטית -   עו"ד קרן רוזליס

 ש"יועמ - עו"ד יוסי סגל 
 מבקר העירייה - מר אלישע שלם

  מהנדס העיר - מר שמעון דניאל
 

 רשמה:

 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 

 

  קרית אתאמן המניין ישיבת מועצת עיר 

  גתשפ" אדרב ח',  3.2023.1 ',ד ביום
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 )מערכת מידע גיאוגרפי( עבור תושבי העיר )הילה( GISהקמת מערכת  1.2 

 יציאה לטיולים מטעם בתיה"ס )ציון( –קרן תמיכה לתלמידים  1.3 

 ש. ציון, הגברת אכיפה למניעת תאונות )ציון( –כיכר בצומת פרוסטיג  1.4 

 תשובות לשאילתות. .2

 הארכת כהונת דירקטורים ב"מעיינות אתא": .3

 307144980ת.ז.  –לינה שלום  3.1 

  031807860ת.ז.  –ישראלי אייל  3.2 

 

 פרוטוקול

 

ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר. אבל לפני  י. פרץ, רה"ע:

שנכנס לסדר היום אנחנו מבקשים להוסיף סעיף נוסף: פתיחת חשבון 

 עירייה בבנק דיסקונט לניהול תיקי השקעות תפנית. 

אנחנו אישרנו במועצת העיר אישור חברות לניהול תיקי השקעות את  

פעילים מקבוצת בנק הפועלים, את תפנית מקבוצת בנק דיסקונט 

ומגדל שוקי הון, רק אנחנו השתהינו בלפתוח את החשבון בבנק 

דיסקונט ולכן נדרשת החלטה נוספת של מועצת העיר. ולכן אנחנו 

נגד.  3ר היום. מי בעד? מי נגד? מבקשים להעלות את הסעיף הזה לסד

 מי נמנע? אין נמנעים. תודה רבה.

 

 הצעות לסדר יום: .1

 הצללת רחבת הכניסה לבתי הספר וגני הילדים )הילה( 1.1

אני מבקש לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המנין. הצעות לסדר.  י. פרץ, רה"ע:

 בבקשה.הצללת רחבת הכניסה לבתי הספר וגני הילדים. הילה 
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ערב טוב. ההצעה לסדר בעצם מדברת על הצללה של מרחבים בבתי  ה. רובין שלם:

הספר, במקומות שיש בהם טקסים, התכנסויות. הילדים שלי לומדים 

בגבעת עמל, הילדים פשוט סובלים סבל מאוד מאוד גדול בחודשי 

הקיץ, הם מקבלים ממש מכת חום, אדומים. מבקשים מהם לבוא עם 

 מיני אביזרים שיכולים לסייע. ובפועל אין הצללה. כובעים וכל

מה שקורה שמה קורה בהרבה בתי ספר בקרית אתא, אם זה בגורדון  

ואם זה בשפרינצק ואם זה בצבי ישראל, ואני מנחשת שאם לא בכולם, 

ברובם זה המצב. אני חושבת שהגענו לשלב שכדאי להתקדם ולעשות 

ילדים ועל ההורים שבאים הצללה. פשוט לעשות הצללה ולהקל על ה

 לטקסים, אין שום סיבה שהם פשוט ייצלו.

בנוסף גם בכניסה לבתי הספר ולגנים, כשההורים באים לאסוף את  

הילדים חווים את אותה חוויה, אמנם לפרק זמן יותר קצר, אבל עדיין 

אין שום סיבה לא לייצר הצללה בכניסה למוסדות החינוך ולהיטיב עם 

ובן, וגם בחורף כשיורד גשם, זה משהו שצריך התושבים לקיץ כמ

 לקחת בחשבון והגיע הזמן שנשנה אותו.

אני פה מעלה את זה בעצם לסדר במטרה לקדם את הנושא הזה,  

לראות אם אפשר לעשות את זה בהקדם. שנת בחירות, הכל יכול 

 לקרות. 

 יופי. תודה רבה. אני מבקש, תראי, י. פרץ, רה"ע:

 ר?להסי ה. רובין שלם:

ההצעה לסדר יום שלך התעסקה בעיקר לרחבת הכניסה לבתי הספר  י. פרץ, רה"ע:

 וגני הילדים. 

 לא, אפשר לראות גם בתמונה את, ה. רובין שלם:

כן, כן, לא חשוב. אבל פתחת, אני עכשיו מדבר. אבל פתחת בהצללה  י. פרץ, רה"ע:

 כוללת משום שאת יודעת שעיריית קרית אתא אכן אמרה והודיעה

שהיא הולכת להצללות. עיריית קרית אתא עוסקת בנושא ההצללות 

 בבתי הספר ובגני הילדים למעלה מעשור. 
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 במרחב, ה. רובין שלם:

רק רגע בבקשה, תהיי סבלנית. ואנחנו הצללנו את כל רחבות  י. פרץ, רה"ע:

המשחקים בגני הילדים, גני החובה והטרום חובה. לא רק זה, אנחנו 

 ני השעשועים והמשחקים ככל שזה ניתן. הצללנו את כל ג

רחבות ההצללה של המרחבים הציבוריים הפתוחים בבתי הספר  

נדרשת הצללה גדולה ללא עמודים כדי שהמרחב של המגרש יהיה 

פתוח. עמלנו מאוד קשה למצוא כזו חברה שיודעת לעשות את זה. רק 

 בשלוש שנים,

 יכול לבוא ולראות, בחיפה עושים את זה מצוין. אתה ה. רובין שלם:

אני מודה על ההצעה, אני רק נותן לך רגע אחד את ההקדמה שלי. אם  י. פרץ, רה"ע:

נכנס לדיון אני אתן לך הרבה לדבר. אוקי? בשלוש שנים האחרונות יש 

מ' וזה  20עד  30פתרונות להצללה במרחבים גדולים של מפתחים של 

רכיטקטוני של רק, לצערנו הם מגושמים, הם לא חלק מהמרחב הא

בתי הספר שאנחנו בונים היום בבתי הספר שלנו, גם לא בבתי הספר 

הרגילים הותיקים שלנו, הם לא מתאימים וגם מה שנעשה בחיפה 

 לצערי זה לא טוב ולא מספיק. 

לאחרונה אנחנו עמלים מאוד קשה להשיג את ההצללה הנדרשת,  

שחקים אנחנו עובדים על זה. בכל מקרה המפגשים שנמצאים למ

פעמים בשנה  5-פעמים בשנה ו 3לילדים בבתי הספר, אם זה 

לאירועים, אנחנו ביקשנו מהנהלת בתי הספר לשכור הצללה. יש 

הצללות ששוכרים אותן לחצי יום ויודעים לעשות את זה במרחב 

הנכון, בכל בתי הספר יש אולמות ספורט ממוזגים שיודעים לכנס את 

 התלמידים ואפשר לעשות זאת.

על כן מתוך המקום הזה ומתוך האחריות הכוללת ומתוך העובדה ו 

שגם את יודעת שאנחנו עובדים על הנושא הזה וזה רק באה ההצעה 

 כדי להיות פופוליסטים יותר,

 )מדברים ברקע(
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 אני מבקש להסיר את זה. י. פרץ, רה"ע:

 )מדברים ברקע(

אתה לא הולך לעשות את זה, שמה שמעניין זה רק הנראות ולא  ה. רובין שלם:

 התושבים. 

 אוקי. תודה. להסיר את זה מסדר היום. מי בעד? י. פרץ, רה"ע:

 בסופו של יום הילדים ימשיכו לקבל,  ה. רובין שלם:

 מי בעד? את מפריעה. י. פרץ, רה"ע:

 את השמש על הראש שלהם. ה. רובין שלם:

 גד?מי נ י. פרץ, רה"ע:

 ואתה פוגע בהם. ה. רובין שלם:

 אני מצביע. מי נגד? י. פרץ, רה"ע:

 אנחנו כמובן נגד.  ה. רובין שלם:

 יופי. י. פרץ, רה"ע:

 ואנחנו בעד התושבים, ה. רובין שלם:

 ההצעה הוסרה. י. פרץ, רה"ע:

 הצללה ושיספרו אותם.שמגיע להם  ה. רובין שלם:

 טוב. י. פרץ, רה"ע:

 בחיפה זה קורה מצוין, אין שום סיבה שזה לא יקרה גם כאן. ה. רובין שלם:

 אל תלמדי אותנו לעשות חינוך. י. פרץ, רה"ע:

עיר כל כך גדולה כמו חיפה יכולה לעשות את זה, וכאן זה לא מספיק  ה. רובין שלם:

 יפה.

 טוב. י. פרץ, רה"ע:

 

 לה()מערכת מידע גיאוגרפי( עבור תושבי העיר )הי GISהקמת מערכת  1.2

, מערכת מידע גיאוגרפי עבור תושבי העיר. הילה GISהקמת מערכת  י. פרץ, רה"ע:

 בבקשה.

 רואי ידבר. ה. רובין שלם:
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 רואי בבקשה. י. פרץ, רה"ע:

ערב טוב. ההצעה לסדר עוסקת בנושא שלצערי הרב בקרית אתא מאוד  ר. דוד:

בר מאוד לוקה בחדר, שקיפות ומתן מידע לציבור בצורה נגישה. מדו

שקיימת בערים רבות בישראל, בעצם מערכת של  GISכאן על מערכת 

הועדה המקומית לתכנון ובניה שמאפשרת לכל תושב מהבית להיכנס 

לאינטרנט, לבדוק את העיר, לראות איזה תוכניות מוגשות, לראות 

 איזה היתרים ניתנים, ממש בצורה קלה ופשוטה. 

זה עדיין לא קיים, לא  זה קורה בהרבה ערים. בקרית אתא משום מה 

מאפשרים לציבור, לתושבים לראות את הדברים האלה בצורה קלה. 

מי שרוצה צריך לחטט באתר האינטרנט בפרוטוקולים של ועדות 

התכנון והבניה, אולי למצוא, אולי לא. אנחנו מבקשים להעלות את זה 

 . 2023לדיון כדי לקדם את הנושא הזה גם בקרית אתא, הגיע הזמן, 

-גם כאן כפי שאתם יודעים קרית אתא הראשונה שנכנסה למערכות ה פרץ, רה"ע: י.

GISשנה עובדים במערכת ה 15-, אנחנו למעלה מ-GIS  .בקרית אתא

אנחנו ברמת מיפוי מאוד מאוד מאוד גבוהה ומנסים לדייק את 

. המידע לציבור התהליכים, כל פעם אנחנו משדרגים עוד ועוד ועוד

קיים, גם המערכת המקוונת החדשה להגשת היתרים ולקבלת דף מידע 

 היא קלה מאוד והיא קיימת והיא נגישה. 

 באתר העיריה? ה. רובין שלם:

 תפרסם אותה לציבור. ר. דוד:

 רגע, עד הסוף.  י. פרץ, רה"ע:

 לציבור.  מותפרס ר. דוד:

 קודם כל אני אעשה. י. פרץ, רה"ע:

 תפרסם לציבור. ר. דוד:

בעירייה אלא גם בזה. יתר  , לא רקGISואתם יודעים שקיימת מערכת  י. פרץ, רה"ע:

על זאת אנחנו עמלים כל הזמן, כל הזמן לשדרג יותר ולהנגיש לציבור 

 מידע ככל שניתן. רק צריך לזכור,
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 אז בואו נאשר את זה,  ה. רובין שלם:

ת מה שיש לי, אני לא צריך את האישור עם כל הכבוד לך אל תאשרי א י. פרץ, רה"ע:

 שלך אם זה קיים. 

 זה לא שלך, יעקב. ה. רובין שלם:

 זה קיים בעירייה. י. פרץ, רה"ע:

 זה לא שלך. ה. רובין שלם:

אז לעיר יש את המערכת הזאת. את מבקשת מערכת שאת רוצה להגיד  י. פרץ, רה"ע:

 שהיא לא קיימת? היא קיימת. מי בעד להסיר? 

 אתם פוגעים עכשיו, רובין שלם:ה. 

 תודה. י. פרץ, רה"ע:

 במידע של תושבים.  ה. רובין שלם:

 מי נגד? יופי, תמשיכי לספר סיפור.  י. פרץ, רה"ע:

 שצריכה לתת לתושבים לדעת איפה הם נמצאים.  ה. רובין שלם:

 תודה. י. פרץ, רה"ע:

 מצביעים נגד? מה אתם מסתירים מידע מתושבים? על מה אתם ה. רובין שלם:

 

 יציאה לטיולים מטעם בתיה"ס )ציון( –קרן תמיכה לתלמידים  1.3

 קרן תמיכה לתלמידים. 1.3סעיף  י. פרץ, רה"ע:

 על מה בחרו אתכם? להצביע נגד מידע לתושבים? תתביישו. ה. רובין שלם:

 אל תחלקי לנו ציונים, תחלקי רק לעצמך.  צ. אסולין:

 ענו. טוב, טוב. שמ ה. רובין שלם:

 ציון בבקשה. י. פרץ, רה"ע:

 אל תחלקי ציונים. אמרתי לך את זה כבר כמה פעמים. צ. אסולין:

 כן, כן. ה. רובין שלם:

 תחלקי רק לעצמך. צ. אסולין:

 שנה, 30בסדר. אני  ה. רובין שלם:

 את מאוד מתוסכלת, צ. אסולין:
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 חבר מועצה.  ה. רובין שלם:

 את מפריעה.  י. פרץ, רה"ע:

 את פשוט מאוד מתוסכלת ואדישה, ולין:צ. אס

 עשיתי פה המון,  ה. רובין שלם:

 שאת לא מצליחה לסחוף אף אחד אחריך.  צ. אסולין:

 כבר אין כוח לשמוע אותך.  ה. רובין שלם:

 אז אל תבואי בזה, אל תתני לנו ציונים.  צ. אסולין:

 ציון, אתה רוצה לדבר? י. פרץ, רה"ע:

 בטח לא ממך אנחנו צריכים ציונים.  צ. אסולין:

 כן.  ה. רובין שלם:

 ציון, אתה רוצה לדבר? י. פרץ, רה"ע:

 בטח לא ממך. צ. אסולין:

 ציון, בבקשה.  י. פרץ, רה"ע:

 אדוני ראש העיר, שלום לכולם.   צ. אסולין:

 )מדברים ברקע(

 חברי מועצת העיר.  צ. אסולין:

 הוא סגן ראש עיר. דובר:

 בשכר? ם:ה. רובין של

 )מדברים ברקע(

 טוב. יאללה, אתם גם כן מכוונים לשם? אז בבקשה.  י. פרץ, רה"ע:

 )מדברים ברקע(

 לא ממך, את האחרונה שאת צריכה לתת ציונים.  צ. אסולין:

 טוב. ציון, אני רוצה להעלות את ההצעות שלך. אם אתה מוותר, י. פרץ, רה"ע:

 אוותר? לא, אני לא מוותר. למה אני צ. אסולין:

 יופי. אז בבקשה, רשות דיבור. י. פרץ, רה"ע:

 )מדברים ברקע(

 אדוני ראש העיר, שלום. צ. אסולין:
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 את מפריעה. לא הפריעו לך. י. פרץ, רה"ע:

 אל תפריעי, לא הפרעתי לך.  צ. אסולין:

 אתה תמיד מפריע.  ה. רובין שלם:

, הובא לידיעתנו שתלמידים, אני רוצה בשמי ובשם חברתי רחל אסרף צ. אסולין:

חלק מהתלמידים לא יוצאים לטיולים עקב אי תשלום של ההורים. 

הוא חוויה בלתי חוזרת זה קרוב ללבי. הטיול השנתי והטיול השנתי, 

והוא מחנך לערכים, לאהבת הארץ והכי חשוב לפעילות חברתית שלא 

 חוזרת.

יש, יכול אני מבקש, אדוני ראש העיר, לבחון את האפשרות האם  

להיות שיש ואני לא יודע, האם יש מלגות שנותנים, האם יש קרן 

מסוימת שאם יש ילד שלא יוצא לטיול והמנהלת פונה למחלקת 

 החינוך. 

אני יודע כמה אתה ואני חייב להגיד לחבריי, אני רוצה להגיד לכם  

באופן אישי, אני יודע כמה הוא היה בתור רכז תנועה עושה ימים 

 י להוציא את כל החניכים לטיולים, למחנות הקיץ.כלילות כד

 הוא עשה הרבה מאוד דברים. ה. רובין שלם:

 אני מבקש, אל תפריעי לי. אני מבקש, אני רוצה שאתה,  צ. אסולין:

 אל תפריעי. ה. רובין שלם:

אני מבקש שאתה תבחן אפשרות יחד עם מחלקת, עם ועדת החינוך,  צ. אסולין:

החינוך שימצאו את הדרך המנהלים, וזה  ביחד עם מנהלת מחלקת

בצורה דיסקרטית, אם יש הורים שלא יכולים להגיע שיהיה איזה 

מלגות או משהו או קרן ממשרד החינוך שנותנת את האפשרות למנהלי 

בתי הספר להוציא את הילדים לטיולים. אני אשמח מאוד לשמוע על 

 זה. 

ושא הזה של טיולים והרגישות שלנו טוב. ציון תראה, אנחנו בכל הנ י. פרץ, רה"ע:

בנושא הסוציאלי וכל אחד בבעיות האישיות האלה, אנחנו מאפשרים 

להנהלות בתי הספר להתמודד עם התהליך הזה והם עושים את זה 
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מאוד טוב. ואנחנו גם משתתפים, אנחנו כרשות במסגרת הניהול 

את העצמי, במסגרת מה שנקרא הועדות הבית ספריות, ואנחנו עושים 

 זה ביתר שאת.

אבל יחד עם זאת כדי להרחיב את מעגל היריעה לענין הזה וככל  

שנשכיל, ככל שנבין, אנחנו נשמח משום שזה נושא מאוד מאוד רגיש. 

ולכן הדבר הזה הייתי מציע שכן ידון בוועדת החינוך, ככל שתגיעו 

 למסקנות אנחנו נביא את זה למועצת העיר ונחליט.

להוריד את זה לוועדת החינוך. מי בעד? פה אחד. תודה אז אני מבקש  

 רבה.

 

 ש. ציון, הגברת אכיפה למניעת תאונות )ציון( –כיכר בצומת פרוסטיג  1.4

כיכר בצומת פרוסטיג שיבת ציון, הגברת אכיפה למניעת  1.4נושא  י. פרץ, רה"ע:

 תאונות. בבקשה.

שים ולמעשה כבר יש לזה פנו אלי, אבל זה היה כבר לפני כמה חוד צ. אסולין:

פתרון, ראיתי את הפתרון. פנו אלי תושבים מרחוב שיבת ציון 

שהיציאה משיבת ציון לכביש הראשי לפעמים אתה צריך לצאת עם 

הרכב בצורה כזאת שמסכנת, שאנשים שבאים מזבולון רק אם הם היו 

 עוצרים ליד תחנת הדלק היה אפשר לצאת.

זה היה עכשיו כשכבר בלילינבלום ואבל עכשיו כשראיתי שיש פתרון  

יהיה רמזורים אז זה יפתור את כל הבעיה של היציאה וזה ימנע 

תאונות. אם יוכל להגיד לי ראש העיר מתי הרמזורים בלילינבלום, כי 

 כבר הם מוקמים, מתי הם יתחילו לפעול? 

שא טוב. כמו שעיניך רואות באמת אנחנו עובדים מאוד מאוד קשה בנו י. פרץ, רה"ע:

הרחבת התשתית בעיר. אנחנו עובדים עכשיו על ציר מאוד מאוד רציני 

סובב אתא, בטח כולכם שמעתם וגם רואים. אנחנו עובדים על ציר של 

ק"מ שמחבר את כל השכונות הוותיקות והחדשות אל תוך ציר  7,8

זה לטובת כל חיבור העיר ₪, מיליון  870סובב אתא, מושקע בציר הזה 
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 יוצא מן הכלל.קרית אתא, בלי 

כניסות מסובב אתא, לא רק הרמזור  3למשל פרוסטיג תקבל  

התוכנית החדשה מאפשרת  450כ/-מלילינבלום. הכיכר באמצע, ב

 כניסה לאמצע, בין שכונת רחוב הותיקים, ביל"ו ושיבת ציון. 

כשאנחנו הולכים על הציר בהמשך מתחנת התדלוק דור, אנחנו  

כניסות נוספות לתוך  3ומשם יהיו  רתממשיכים לכיוון דרום עד לכנ

 קרית בנימין בכיכר ברח' יל"ג ששמה, איך אומרים? גדלת וצמחת. 

ועוד הרבה רחובות אחרים שנכנסים גם בצפת וגם בזה, וככל שנעלה  

יותר לצד המזרחי אז אנחנו נראה כניסה מהשופטים בפניות ימינה. 

זרחית הותיקה של ברחוב הציונות מעגל תנועה שיעלה לכל השכונה המ

העיר. לאחר מכן ברחוב טרומפלדור תהיה כניסה ויציאה. אחר כך 

אנחנו נראה את יוספטל הותיקה מתחברת לתוך סובב אתא, משם 

אנחנו נגיע לפלמ"ח ומפלמ"ח נגיע לרחוב מינץ. וכל זה אנחנו נראה 

כיכרות שמכניסות את העיר בציר סובב אתא, כולם יכולים להפסיק 

וך השכונות מרחוב א' לרחוב ב' אלא לצאת למרחב יותר להתכרבל בת

 בטוח, דו מסלולי, דו נתיבי, עם מטרונית באמצע. 

וכמו שאתה ראית אנחנו עשינו בייפסים כרגע ליד פרוסטיג עם  

הרמזורים האלה. כל המטרה זה לשמור על הבטיחות של שכונת 

צור עבודה פרוסטיג וגם שכונת קרית בנימין, משום שאנחנו הולכים לי

 מאוד מאוד קשה בקיץ של שיגומים. 

השיגומים האלה שאנחנו הולכים לעשות זה על ציר רחוב זבולון,  

האלה כדי לתת תעלת ניקוז  אנחנו הולכים לייצר דיפונים. הדיפונים

ומגדילים את תעלת הניקוז של כל המים שבא מהאקוויפר העליון, מה 

שנקרא כל תעלת ההגנה תהיה תעלה במובל סגור ומעליה כמובן צירי 

תנועה מאוד מאוד, ברמה מאוד מאוד גבוהה, כולל מה שנקרא הסעת 

 המונים כנדרש. אז אני מבין שאין טעם, 

 ן טעם. אני מסיר את זה. לא, אי צ. אסולין:
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 אז אני מבקש להסיר. מי בעד להסיר את זה? י. פרץ, רה"ע:

 רק הרמזורים.  צ. אסולין:

הרמזורים יפעלו ברגע שאנחנו נכנס לתחילת העבודות לדיפון, אז  י. פרץ, רה"ע:

אנחנו נווסת תנועה וויסות התנועה יהיה באמצעות הרמזורים. אז אני 

ר היום. מי בעד? מי נגד? מי נמנע? אז כולם מבקש להסיר את זה מסד

נגד, כולם בעד להסיר את זה. נכון? אוקי. אז אנחנו פה אחד להסיר את 

 זה מסדר היום.

 

 תשובות לשאילתות .2

 שאילתה הילה. מה הן תוכניות העיריה. 2תשובות לשאילתות, סעיף  י. פרץ, רה"ע:

להגדרת מספר מקומות הישיבה בתחנת האוטובוס במרכז קרית אתא? 

 בהתאם לנדרש.

לפרסום  22-ו 21שאילתה: מה הוא תקציב הביצוע השנתי לשנים  

 במדיות הדיגיטליות והמודפסות? תשובה: מופיע בתקציב המאושר.

 ניר יעקובי, שאילתה: מה הם הקריטריונים, 

 לשאילתה הראשונה. יש לי זכות להגיב אליה. רגע, אני רוצה להגיב ה. רובין שלם:

 לא. אם את רוצה לשאול שאלה נוספת, הבהרה. י. פרץ, רה"ע:

 נכון, אני רוצה, ה. רובין שלם:

 רק שאלת הבהרה. י. פרץ, רה"ע:

 נכון. בהתאם לנדרש, ה. רובין שלם:

 את רוצה לשאול שאלת הבהרה? י. פרץ, רה"ע:

 כן.  ה. רובין שלם:

 כן. בבקשה. "ע:י. פרץ, רה

בהתאם לנדרש. מה זה אומר בהתאם לנדרש? יש אנשים שיושבים,  ה. רובין שלם:

 לא, יש אנשים שאין להם מקום לשבת.

 טוב, זה בצד הסובייקטיבי שלך ולכן אני אומר לך בהתאם לנדרש. י. פרץ, רה"ע:

 אין אנשים שיושבים? ה. רובין שלם:
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הסובייקטיבי שלך, את יכולה לתאר עכשיו בהתאם לנדרש. זה הצד  י. פרץ, רה"ע:

 מעשה כאוס מאוד גדול. אבל זה לא שם.

 )מדברים ביחד(

טוב. ניר יעקובי. אל תלמד אותי איפה קרית אתא. שאילתה: מה הם  י. פרץ, רה"ע:

הקריטריונים לחלוקת מלגות לסטודנטים הלומדים לתואר ראשון? 

 פורסם במדיה לציבור.

שאילתה: איזה שימוש נעשה נכון להיום במבנה מרכז מאיר? בהתאם  

 לתכלית המבנה. 

 למה אתה לא אומר את האמת? ה. רובין שלם:

 תודה רבה.  י. פרץ, רה"ע:

 )מדברים ביחד(

 

 הארכת כהונת דירקטורים ב"מעיינות אתא": .3

 307144980ת.ז.  –לינה שלום  3.1

  031807860ת.ז.  –ישראלי אייל  3.2

, הארכת כהונת דירקטורים במעיינות אתא. אנחנו מבקשים 3סעיף  י. פרץ, רה"ע:

. אישרנו את הקורות חיים שלה 307144980להאריך ללינה שלום, ת.ז. 

 בפעם הקודמת. 

, גם את הקורות שלו כאן אישרנו. 031807860ישראלי אייל, ת.ז.  3.2 

ד. מי נמנע? אין נג 3אנחנו מאריכים להם כהונה. מי בעד? מי נגד? 

 נמנעים. 

 

 תוספת לסדר היום

פתיחת חשבון בנק בבנק דיסקונט לניהול תיקי השקעות  4סעיף  י. פרץ, רה"ע:

 תפנית. מי בעד? 

 מה זה ניהול תיקי השקעות? דובר:

יש לנו מה שנקרא כספים שהם כספי ביניים. אנחנו מקבלים כספים על  י. פרץ, רה"ע:



 

 04-8666313איגמי :01.03.2023מתאריך  ישיבת מועצת עיר

  

   14 1.3.2023ישיבת מועצת עיר מיום 

 תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתא

 

 

בין ההוצאה לבין מה שנקרא כניסת הכסף,  פרויקטים ואנחנו בינתיים

הכסף חונה בעירייה וחונים מספר מיליוני שקלים. ולכן אנחנו לא 

יכולים להשאיר אותם ככה סתם, אז אנחנו מנהלים בגינם את 

ההשקעות בצורה מבוקרת כמובן ובאמצעות מה שאישרנו במועצת 

נמנעים.  3העיר שהיתה האחרונה. זהו. מי בעד? מי נגד? מי נמנע? 

 תודה רבה. הישיבה נעולה.

 )הפסקה(

אז כמו שאני מזכיר לך, לנאום מהמקום זה דקה לכל חבר מועצה, אם  י. פרץ, רה"ע:

הסיעה כולה מדברת אז כל אחד מדבר אז לכל אחד דקה. ואם את 

 רוצה לדבר בשמם,

את פקודת העיריה אנחנו יודעים. ואנחנו חושבים אתה צריך לקרוא  ר. דוד:

 פקודת העיריה, לא אנחנו.את 

אז שלוש דקות. נכון. אז אני רק מזכיר, טוב? ואחר כך את זוכרת  י. פרץ, רה"ע:

שמשיבים ולמשיב יש מספיק זמן להשיב. ואני מאוד מקוה שתהיי 

קשובה כי בפעם הקודמת לא כיבדת את זה, ולכן אנחנו עושים ניסיון 

נו לא נוכל לאשר נוסף. אם לא תדעו לכבד את הוראת החוק גם אנח

 לכם לכבד את החוק. אז בבקשה הילה. 

אז כפי שאתם יודעים אני ילדתי לפני חודשיים. תודה לכם. והייתי  ה. רובין שלם:

 צריכה להגיע עם איתי, 

אריה מזכיר לך שהבטחת כיבוד אחרי שבירכנו ולא ידענו. אז קדימה,  י. פרץ, רה"ע:

 בבקשה, מזל טוב.בואו נעשה לה יום אחד קולולו. יאללה 

 ילדים, אמרתי גם אני רוצה.  4תודה. אתה עם  ה. רובין שלם:

 למה לא? י. פרץ, רה"ע:

 נכון. ילדים זה שמחה. ה. רובין שלם:

 עוד עוד עוד עוד. אם זה היה תלוי בעפרה היו הרבה. י. פרץ, רה"ע:

אז אני חוזרת ואומרת לפני חודשיים נולד גם אם זה היה תלוי בי.  ה. רובין שלם:

איתי המקסים והחמוד והייתי צריכה ללכת איתו לטיפת חלב. ולצערי 
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טיפת החלב שלי שהיא נמצאת ביוספטל נסגרה לשם שיפוצים 

ושיפוצים זה דבר מצוין ונגישות זה דבר מאוד מאוד חשוב, אני מקוה 

עגלות ובלי  שהשיפוץ לוקח בחשבון גם הנגשה, במיוחד לאלה שעם

 שום קשר.

לצערי פשוט זה סגור. אז אמרתי טוב, לאיפה אני הולכת? שלחו אותי  

לביאליק. איך יכול להיות ששולחים אימהות לעיר אחרת בשביל לקבל 

שירות כל כך בסיסי של טיפת חלב? תודה לאל, יש לי רכב ואני יכולה 

מה עם  לנסוע ונסעתי לטיפת חלב. אבל מה עם אלה שאין להן רכב?

תינוקות שנולדים בחורף וצריכים לבוא בתחבורה ציבורית כדי לקבל 

 כדי שהם יקבלו את המידע שהם צריכים?חיסון, כדי שימדדו אותם? 

צריכים ללכת לערים אחרות איך יכול להיות שכל כך הרבה תושבים 

 כדי לקבל שירות כזה? 

ך, זו היתה עכשיו שוב, אני מברכת על השיפוץ, זה שיפוץ שהוא מבור 

תחנה מאוד ישנה שנגעה בהרבה מאוד תושבים. אבל משהו בתכנון 

לוקה בחסר, משהו בתכנון לא הגיוני שתושבים ותושבות צריכים 

 לנסוע לעיר אחרת. 

ואני אומרת מה נפל פה בתכנון? איך יכול להיות שזה מה שקורה.  

לשפץ, בעיניי זו בושה וחרפה. ואם כבר אומרים שאין ברירה וחייבים 

מצוין, אז תעבירו את הטיפת חלב הזאת למקום אחר באופן זמני. 

 סתם לדוגמא מרכז מאיר, 

 הילה, תשתדלי לסיים.  י. פרץ, רה"ע:

 שהוא נסגר והוא פנוי, ה. רובין שלם:

 טוב. י. פרץ, רה"ע:

 והוא חלק מהעירייה, ה. רובין שלם:

 הנושא הובן.  י. פרץ, רה"ע:

 , אתה מפריע לי.אז אפשר ה. רובין שלם:

 זמנך עבר פשוט.  י. פרץ, רה"ע:
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 אתה לא רוצה שאני אפריע. ה. רובין שלם:

 אבל זמנך עבר.  י. פרץ, רה"ע:

 יש לי עוד חצי דקה. ה. רובין שלם:

 עוד חצי דקה? בדקת? י. פרץ, רה"ע:

 כן. ה. רובין שלם:

 עוד דקה.  י. פרץ, רה"ע:

 תודה. ה. רובין שלם:

 בבקשה. י. פרץ, רה"ע:

על כל פנים אפשר להעביר את המקום למקום אחר ולדאוג שתושבים  ה. רובין שלם:

 ותינוקות לא יסעו למקומות רחוקים לדאוג להם. תודה. 

טוב. תודה רבה. משרד הבריאות הוא זה שאחראי על ניהול טיפות  י. פרץ, רה"ע:

ת החלב. התקינה במשרד הבריאות זה תקנים, תקנים לכל סניף. בקרי

אחד בקרית בנימין אתא פעילים שלושה סניפים: אחד במרכז העיר, 

ואחד ביוספטל. היתה בעבר הרחוק גם טיפת חלב נוספת בשכונת גבעת 

 הרקפות. 

אבל התקינה הזאת נמדדת מפעם לפעם בהתאם למספר הילודה,  

בהתאם להוראות של משרד הבריאות. מי שמנהל את טיפות החלב זה 

משרד ממשלתי. זה כמו שהדואר מנהל את סניפי משרד הבריאות, זה 

 הדואר, כך מנהל משרד הבריאות את טיפות החלב.

לצערנו אנחנו הבאנו מספר חלופות זמניות למשרד הבריאות  

שהאדריכל שלהם צריך לאשר, ולא רק האדריכל, איש הבטיחות 

שלהם ובנוסף לשאר הדברים בהשקעות גדולות מאוד זמני לשנה 

ע הרבה מאוד כסף, כמעט בעלות השיפוץ שיש לנו הסכמנו להשקי

 ביוספטל ולצערנו הם לא קיבלו את כל החלופות שהבאנו בפניהם.

הם כל הזמן חיפשו את הדרכים, חלק מהתהליכים האלה זה חשיבה  

של התקינה והוספת תקנים ועוד הרבה דברים אחרים שלצערנו לא 

הבריאות יגדיל  הצלחנו להגיע לעמק השווה. מבחינתנו ככל שמשרד
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 את התקנים, אנחנו נמצא שם סניף של טיפת חלב. בכל מקום. 

אנחנו צריכים לזכור שזה בהתאם למספר הילודה. ככה זה. אף אחד  

לא חושב לרגע אחד שהוא רוצה להחסיר את השירות הזה הכל כך 

 חשוב, להחסיר אותו מהתושבים. 

פה כשהוא עשה שיפוץ לכן גם קרית בנימין עבר שיפוץ ומצאנו להם חלו 

 וגם כשהיה, 

 אותה חלופה לא יכולנו להביא גם לפה? ה. רובין שלם:

לא. הם לא קיבלו את החלופה הזאת כי זו היתה חלופה קרובה מאוד  י. פרץ, רה"ע:

ושמה הם קיבלו את זה והשיפוץ בקרית בנימין היה בזמן יותר קצר, 

ר אזורי וטיפלנו שמה היה אירוע מאוד כבד משום שקרס שם קיר, קי

בו בלי כל קשר. ולכן זה אירוע אחר, לא דומה האירוע הזה לאירוע 

 הזה. 

גם טיפת חלב בפינסקר כשנגענו במקום הזה, שיפצנו, גם כן מצאנו  

חלופה וידענו לתת מענה. לצערנו כאן משרד הבריאות לא הצליח 

להשיג יחד איתנו את החלופה הנדרשת. ולכן משרד הבריאות 

בתהליך, לא קרית אתא. קרית אתא תמיד היתה ראשונה  התמהמה

 להיות. ואני מאמין שברור לך שזה היה כך.

אז עם המסר הזה תעבירי אותו לציבור שעיריית קרית אתא עשתה  

הכל לאל ידה ולצערנו צריך לעשות הכל, הכל כדי שימשיכו להגדיל את 

נים מספר התקנים בקרית אתא ושככל שהם יגדילו את מספר התק

 אנחנו נמצא שם סניף. זה התפקיד שלנו.

 תוך כמה זמן בערך אתה יודע להגיד? ה. רובין שלם:

 אני מאמין שאנחנו בחופשת פסח בעזרת השם נפתח את המקום. י. פרץ, רה"ע:

 מצוין. ה. רובין שלם:

 ובא לציון גואל. אז שיהיה לך, י. פרץ, רה"ע:

 אני גם ביקשתי שתי דקות, צ. אסולין:

 אבל ציון, אתה לא ויתרת? אמרת לי שאתה מוותר, לא? בבקשה דבר. פרץ, רה"ע:י. 
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אני רוצה להגיד לחבריי שלפני שבוע היה פה ביקור של מנכ"ל רשות  צ. אסולין:

שנים מהצבא. היה ביקור, אני חייב  45העתיקות. גילוי נאות חבר לפני 

מעלה להגיד לכם יוצא מן הכלל, הופתעתי מהמצגת שאתה הצגת, ל

משעה אתה דיברת על כל התקופות. אני נדהמתי לראות ואני רוצה 

שתדעו שנמצאו בקרית אתא במשך השנים הרבה הרבה דברים 

 ארכיאולוגיים,

 מתי זה היה? ה. רובין שלם:

 היה לפני שבוע. צ. אסולין:

 איך לא ידענו את זה?  ה. רובין שלם:

 ונמצאו הרבה דברים,  צ. אסולין:

 היינו שמחים לבוא ולהתפעל  שלם:ה. רובין 

 שנמצאים במחסן בבית שמש ובקרוב ראש העיר, צ. אסולין:

 את מפריעה. י. פרץ, רה"ע:

דאג שהם יגיעו לפה חזרה לקרית אתא לתלמידים, תהיה תוכנית  צ. אסולין:

נהדרת לתלמידים. והוא מסר בשמי למסור לך, אתה לא שומע. הוא 

תודה רבה על כל הביקור הנפלא, הוא  באופן אישי למסור לךמסר לי 

 מאוד נהנה וזהו.

 הדבר הכי חשוב היה זה שהוא הביא את כל הצוות שלו. י. פרץ, רה"ע:

 כל הצוות, נכון. צ. אסולין:

שהוא הביא את הארכיאולוגים עצמם, את כל מה שנקרא המומחים  י. פרץ, רה"ע:

אחרים ביותר לארכיאולוגיה וגם את האוצרת הראשית וגם את ה

ומקרוב הם למדו והם מה שהם לא הספיקו ללמוד על קרית אתא הם 

במפגש הזה, אני שמח שאתה מביא לי בשורה כזו שהוא נהנה בתוך כל 

 התהליך.

 מאוד. מאוד. מאוד.  צ. אסולין:

 יופי. שיוציא בכתב.  י. פרץ, רה"ע:

 תפרסמו את המצגת שנוכל לראות אולנו. ר. דוד:
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 יא בכתב. שיוצ י. פרץ, רה"ע:

 תפרסמו את המצגת. ר. דוד:

 יופי. בהצלחה לכולם. הישיבה נעולה.  י. פרץ, רה"ע:

 

 סוף הישיבה

 


